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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen statisztika alapján növekszik a magyar termékek aránya?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc miniszterelnökhöz . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az őszi ülésszak első napján tartott parlamenti felszólalásában említette, hogy a kormány
gazdaságpolitikájának következtében a nagy áruházláncok polcain a hazai áruk aránya a
korábbi 40%-ró160%-ra növekedett .

Különösen meglepett ez az örvendetes hír, mivel a termelők köréből és a kereskedelmi
szakmai szervezetektől érkező jelzések teljesen más tapasztalatokról tanúskodnak . Ezek a
magyar termékek a piacról, és a nagy áruházláncokból való kiszorulását jelzik .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Milyen adatok alapján állította, hogy a magyar termékek aránya 40%-ról 60%-ra nőtt?
Ki készítette a felmérést és pontosan mely időpontokban?
Milyen kritériumok alapján vonták be a vizsgált üzletláncokat a felmérésbe?
Melyik üzletláncokat vonták be a felmérésbe?
Milyen gazdaságpolitikai intézkedésekkel védte a kormány a hazai piacot?

Várom megtisztelő válaszát .
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